
PROTOKÓŁ NR VII/25
RADY GMINY MIASTKOWO

z dnia 7 stycznia 2025 r.

Obrady VII sesji Rady Gminy Miastkowo, zwołanej na wniosek Wójta w trybie art.20 ust. 3 ustawy o
samorządzie gminnym, odbyły się dnia 7 stycznia 2025 r. w godz. 11°°~ 11 30w sali Gminnego Ośrodka
Kultury w Miastkowie ul. Łomżyńska 25/1.
Na 15 osobowy skład Rady w sesji udział wzięło 15 radnych.

Radni otrzymali projekty uchwał ł materiały będące przedmiotem obrad sesji. Informację o
terminie, miejscu sesji oraz porządku obrad podano do publicznej wiadomości poprzez wywieszenie
zawiadomienia na tablicy ogłoszeń w Urzędzie Gminy i umieszczenie na strome BIP Urzędu Gminy.

Radni obecni na sesji:

l. Anna Abramczyk
2. Teresa Brzostek
3. Zbigniew Cwalina
4. Krystyna Chełstowska
5. Bożena Jadwiga Dąbkowska
6. Grzegorz Dąbkowski
7. Marcin Dyko
8. Danuta Kobylińska
9. Tomasz Korytkowski
10. Tomasz Klimek
11. Anna Puszczyk
12. Janusz Świerszcz
13. Jarosław Włodarski
14. Jakub Zaraś
15. Patrycja Zaremba

Ponadto w sesji uczestniczylii

l. Rafał Bąkowski
2. Edyta Zawój ska
3. Dorota Prytuła
4. Aneta Wiśniewska
5. Agnieszka Bieńkowska
6. Agata Pawelczyk

- Wójt Gminy
- Zastępca Wójta
- Sekretarz Gminy
- Zastępca Skarbnika
- Inspektor UG
- Podinspektor UG

4. Sołtysi wsi : Chojny-Naruszczki, Czartoria, Gałkówka, Leopoldowo, Luby- Kurki, Łuby-
Kiertany,Nowosiedliny, Podosie, Rydzewo, Rydzewo- Gozdy, Rybaki, Sulki, Tamowa, Zamzie -
listy obecności w załączeniu do oryginału protokołu.

Otwarcia VII Sesji Rady Gminy Miastkowo dokonał Przewodniczący Rady,
który powitał wszystkich zebranych. Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad.
Przewodniczący poinformował, że obrady rady gminy są transmitowane i utrwalane
za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk.



W związku z wprowadzeniem do porządku obrad przez Wójta jeszcze dwóch uchwał, porządek
obrad przedstawia się następująco:

l. Otwarcie sesji
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach:

a) zmian w budżecie gminy na 2025 rok;
b) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Łomżyńskiemu;
c) pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych

gminy niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi;
d) wyznaczenia linii autobusowych i wyrażenia zgody na zawarcie umowy z

operatorem na świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego
o charakterze użyteczności publicznej

e) określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest
gmina Miastkowo oraz warunków i zasad korzystania z przystanków;

f) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie realizacji zadania publicznego
w zakresie lokalnego transportu zbiorowego na terenie Gminy Łomża przez Gminę
Miastkowo;

g) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie realizacji zadania publicznego
w zakresie lokalnego transportu zbiorowego na terenie Gminy Rzekuń przez Gminę
Miastkowo;

h) wyznaczenia linii autobusowych i wyrażenia zgody na zawarcie umowy z operatorem
na świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego o charakterze
użyteczności publicznej.

4 . Zamknięcie obrad

PRZEBIEG OBRAD:

Ad.2. Przewodniczący Rady poinforniował, że pkt l i pkt 2 porządku obrad zostały zrealizowane.
W związku z powyższym przystąpił do realizacji punktu 3.

Ad.3 .Przewodniczący Rady poinformował, że następny punkt porządku obrad to rozpatrzenie
projektów uchwał w sprawach:

a) zmian w budżecie gminy na 2024 rok

Autopoprawkę do projektu przedstawiła Pani Zastępca Skarbnika. Projekt uchwały omawiany był
na posiedzeniu Komisji Budżetowej. Komisja pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt
uchwały. Pytań do przygotowanego projektu nie było.
Przewodniczący poddał go pod głosowanie jawne.
W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało - 15 radnych, przeciw -
0, wstrzymał się od głosu- 0.
Imienny wykaz głosowania w załączeniu do protokołu.
Przewodniczący stwierdził, że powyższa uchwała została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr VII/42/25 w załączeniu do protokołu.

b) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Łomżyńskiemu;
Zagadnienia projektu przygotowanej uchwały przedstawiła Agata Pawelczyk - podinspektor UG.
Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt. Pytań do projektu brak.



Przewodniczący poddał go pod głosowanie jawne. W głosowaniu udział wzięło 15 radnych.
Za podjęciem uchwały głosowało - 15 radnych, przeciw- 0, wstrzymał się od głosu- 0.
Imienny wykaz głosowania w załączeniu do protokołu.
Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr VII/43/25 w załączeniu do protokołu.

c) pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych
gminy niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi;

Projekt przedstawiła Inspektor Agnieszka Bieńkowska. Komisja Budżetowa pozytywnie
zaopiniowała przedmiotowy projekt. Pytań do projektu nie było.
Przewodniczący poddał go pod głosowanie jawne. W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. Za
podjęciem uchwały głosowało - 15 radnych, przeciw - 0, wstrzymał się od głosu- 0.
Imienny wykaz głosowania w załączeniu do protokołu.
Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie.

Uchwala Nr VII/44/25 w załączeniu do protokohi.

d) wyznaczenia linii autobusowych i wyrażenia zgody na zawarcie umowy z operatorem na
świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego o charakterze
użyteczności publicznej

Przedmiotowy projekt przedstawiła Pani Sekretarz Gminy.
Projekt uchwały analizowany był na posiedzeniu komisji budżetowej. Radni nie zgłaszali pytań do
projektu uchwały.
Przewodniczący poddał go pod głosowanie jawne. W głosowaniu udział wzięło 15 radnych.
Za podjęciem uchwały głosowało -15 radnych, przeciw - 0, wstrzymał się od głosu- 0.
Imienny wykaz głosowania w załączeniu do protokohi.
Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr VII/45/25 w załączeniu do protokołu.

e) określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest
gmina Miastkowo oraz warunków i zasad korzystania z przystanków;

Pani Agata Pawelczyk przedstawiła założenia projektu uchwały.
Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Budżetowej. Komisja pozytywnie
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
Przewodniczący poddał go pod głosowanie jawne.
W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało -15 radnych, przeciw -
0, wstrzymało się od głosu- 0.
Imienny wykaz głosowania w załączeniu do protokołu.
Przewodniczący stwierdził, że powyższa uchwała została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr VII/46/25 w załączeniu do protokołu.

f) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie realizacji zadania publicznego
w zakresie lokalnego transportu zbiorowego na terenie Gminy Łomża przez Gminę
IVliastkowo;

Potrzebę zawarcia takiego porozumienia przedstawiła Podinspektor Agata Pawelczyk... Komisja
Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt.



Przewodniczący poddał go pod głosowanie jawne.
W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało -15 radnych, przeciw -
0, wstrzymało się od głosu- 0.
Imienny wykaz głosowania w załączeniu do protokołu.
Przewodniczący stwierdził, że powyższa uchwała została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr VII/47/25 w załączeniu do protokołu.

g) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie realizacji zadania publicznego
w zakresie lokalnego transportu zbiorowego na terenie Gminy Rzekuń przez Gminę
Miastkowo;

Potrzebę zawarcia takiego porozumienia przedstawiła Pani Agata Pawelczyk. Komisja Budżetowa
pozytywnie zaopiniowała projekt.
Przewodniczący poddał go pod głosowanie jawne.
W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało -15 radnych, przeciw -
0, wstrzymało się od głosu- 0.
Imienny wykaz głosowania w załączeniu do protokołu.
Przewodniczący stwierdził, że powyższa uchwała została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr VII/48/25 w załączeniu do protokołu.

h) wyznaczenia linii autobusowych i wyrażenia zgody na zawarcie umowy z operatorem
na świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego o charakterze
użyteczności publicznej.

Potrzebę zawarcia takiego porozumienia przedstawiła Sekretarz Gminy. Komisja Budżetowa
pozytywnie zaopiniowała projekt.
Przewodniczący poddał go pod głosowanie jawne.
W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało - 15 radnych, przeciw -
0, wstrzymało się od głosu- 0.
Imienny wykaz głosowania w załączeniu do protokołu.
Przewodniczący stwierdził, że powyższa uchwała została podjęta jednogłośnie.

Uchwala Nr VII/49/25 w załączeniu do protokołu.

W związku z wyczerpaniem porządku dziennego Przewodniczący podziękował wszystkim
za przybycie oraz udział w sesji i zamknął obrady VII sesji Rady Gminy Miastkowo.

Protokołowała:

Agnieszka Dulewicz

Przewodniczący,Rady:

JakuliZariaś

'...


